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Από το υπ’ αριθ. 25/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 728/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Έγκριση της αρ. 145/2007 απόφασης 
Δ.Σ. της Δ.E.Y.A.B. για «Έγκριση μη 
αναπροσαρμογής τελών Ύδρευσης – 
Αποχέτευσης της Δ.Ε.Υ.Α.Β. για το έτος 
2008». 

 
       Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-12-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Μ. Τρανίδης  
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Β. Γιαννουλάκης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Α. Παπαστεργίου    
14. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Γ. Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 714/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης.  

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2007 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2007 απόφασης 
αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 723/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 31ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Με το αριθ. Πρωτ. 252/7-12-2007 έγγραφό της η Δημοτική Επιχείρηση 
Υδρευσης Αποχέτευσης (Δ.Ε.Υ.Α.Β.) Βέροιας μας αποστέλλει την με αριθ. 145/2007 
απόφασή της για έγκριση μη αναπροσαρμογής τελών Υδρευσης – Αποχέτευσης 
ΔΕΥΑΒ για το έτος 2008. 

Με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 25 του Ν. 1069/80, όπως αυτές 
αντικαταστάθηκαν με την παρ. 11 του αρ. 6 του Ν. 2307/95, προβλέπεται ότι: 
«1. Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου που εγκρίνεται από το οικείο δημοτικό 
ή κοινοτικό συμβούλιο καθορίζονται χωριστά τιμολόγια για την υπηρεσία υδρεύσεως 
και αποχετεύσεως»… 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Τσιάρας: Σύμφωνα με τη διαδικασία που προβλέπει η Περιφέρεια, κάθε 
χρόνο, στα τέλη της χρονιάς, πρέπει να λαμβάνεται απόφαση από το Δ.Σ. της 
ΔΕΥΑΒ για την αναπροσαρμογή ή μη των τελών ύδρευσης-αποχέτευσης και να 
εγκρίνεται από το Δημοτικό Συμβούλιο γι’ αυτό και φέρνουμε την αναπροσαρμογή 
τελών ύδρευσης – αποχέτευσης της ΔΕΥΑΒ προς έγκριση στο Δ.Σ. Η εισήγηση του 
Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ είναι μη αναπροσαρμογή των τελών ύδρευσης – αποχέτευσης έτους 
2008. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Με ποιο αιτιολογικό το Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ αποφάσισε τη μη 

αναπροσαρμογή του τιμολογίου ύδρευσης και αποχέτευσης; Με βάση ποια 
οικονομικά στοιχεία; Γιατί δεν υπάρχουν ούτε καταστάσεις εσόδων ούτε εξόδων στον 
φάκελο. 

Τσιάρας: Το 2007 έγινε μία αύξηση των τελών σε μία προσπάθεια να 
νοικοκυρευτεί η επιχείρηση, προσπαθούμε να εισπράξουμε τις οφειλές 
προηγούμενων ετών και κρίθηκε ότι ο προϋπολογισμός του 2008 μπορεί να βγει, δηλ. 
προϋπολογίσθηκαν από τη ΔΕΥΑΒ τα ποσά που πρόκειται να εισπραχθούν το 2008 
και σύμφωνα μ΄ αυτά τα στοιχεία χωρίς καμία αύξηση το 2008 κι αφού και τα 
οικονομικά των δημοτών δεν είναι καλά ενώ τα οικονομικά της ΔΕΥΑΒ 
καλυτέρευσαν αρκετά το 2007 σε σχέση με το 2006, κρίθηκε ότι δεν χρειάζεται να 
γίνει αύξηση στο 2008. Τα στοιχεία της επιχείρησης έχουν να κάνουν με το έτος 2007 
και το πώς πήγαμε και βέβαια όταν ψηφίσουμε τον απολογισμό του 2007 θα μπορέσω 
να σας μεταφέρω ακριβή στοιχεία γιατί το οικονομικό έτος δεν έκλεισε ακόμη, δηλ. 
τι εισπράχθηκε, πώς λειτούργησε η επιχείρηση, πόσα έσοδα είχαμε σε σχέση με το 
2006 και πόσο μεγάλο ποσοστό των χρεών του ΄06 κάλυψε το ΄07. Ο 
προϋπολογισμός του 2008 στηρίχθηκε σε πραγματικά στοιχεία, αυτά που είχαμε 
μέχρι τώρα και προέκυψε ότι με το τεχνικό πρόγραμμα που καθορίστηκε στο 
διοικητικό συμβούλιο μπορεί να λειτουργήσει η επιχείρηση χωρίς καμία περαιτέρω 
αύξηση. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Άλλη μία φορά, ένα σοβαρό θέμα του δήμου που άπτεται 

της οικονομικής κατάστασης και της επιχείρησης αλλά και των συμπολιτών μας 
έρχεται αναιτιολόγητο, ατεκμηρίωτο στο Δ.Σ. Ο κ. πρόεδρος είπε στο διοικητικό 
συμβούλιο: «τώρα σας λέω προφορικά να μη γίνει καμία αύξηση για το 2008 γιατί το 
2007 ήταν αρκετά μεγάλη και θα έλεγα, κατόπιν συζητήσεως με την οικονομική 
υπηρεσία, να κάνουμε μία μικρή αύξηση ακόμη το 2009». Μ΄ αυτή την εισήγηση το 
Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ, που εμείς βέβαια δεν εκπροσωπούμαστε εκεί, πήρε την απόφαση 
να μη γίνει αναπροσαρμογή του τέλους. Κι αφού λοιπόν εσείς νοικοκυρέψατε μέσα 



σ΄ ένα χρόνο τη ΔΕΥΑΒ κι αφού ξοφλήσατε όλες τις δαπάνες κι αφού σας έφτασαν 
τα χρήματα που εισπράξατε από τη μεγάλη αύξηση, όπως λέτε εσείς κι όχι εμείς, κι 
αφού τώρα δεν χρωστάει η ΔΕΥΑΒ εγώ προτείνω να γίνει μείωση και να έρθουμε 
στα ίσα, γιατί αν αφήσουμε να ισχύουν τα ίδια τέλη θα βάλετε στο ταμείο και 1 εκατ. 
ευρώ. Βέβαια ο κ. συνάδελφος δεν είχε σήμερα στοιχεία να μας πει τόσα 
χρωστούσαμε, αυτή την αύξηση κάναμε, τόσα εισπράξαμε πέρυσι και καθόλου 
αναπροσαρμογή φέτος και να του βγάλουμε το καπέλο και να του πούμε 
συγχαρητήρια που τα έστρωσε όλα στη ΔΕΥΑΒ. Αλλά δεν είναι έτσι. Κι όχι μόνο δεν 
τα έστρωσε στη ΔΕΥΑΒ ο κ. συνάδελφος αλλά έκανε και τρεις παράνομες πράξεις σε 
συνεργασία με την κα Δήμαρχο. Η μία ήταν ότι δόθηκε ειδική άδεια στον 
αντιδήμαρχο που είναι υπάλληλος της ΔΕΥΑΒ και πληρώνεται από τη ΔΕΥΑΒ, παρά 
την αρνητική απάντηση που έστειλε η περιφέρεια και είπε ότι δεν δικαιούται ειδική 
άδεια γιατί δεν είναι δημόσιος τομέας η ΔΕΥΑΒ. Μία παράνομη πράξη αυτή, όχι 
προσωπικά δική σου κε Τσιάρα αλλά του διοικητικού συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ που 
έδωσε ειδική άδεια στον κ. Δάσκαλο. Κι επίσης παράνομη πράξη που πληρώνεται 
από τη ΔΕΥΑΒ, που ενώ δεν δικαιούται ειδική άδεια δεν πρέπει να πληρώνεται αλλά 
να πάρει τα έξοδα παράστασης κι άρα επιβαρύνετε οικονομικά τη ΔΕΥΑΒ με όσο 
μισθό έχει ο κ. Δάσκαλος.  Δεύτερη παράνομη πράξη ότι αποσπάσατε με απόφαση 
της Δημάρχου υδραυλικό του δήμου, τον κ. Νικολαίδη και τον πήγατε στη ΔΕΥΑΒ 
και πληρώνεται από τη ΔΕΥΑΒ ενώ δεν είχατε τέτοιο δικαίωμα. Τρίτη παράνομη 
πράξη ότι αποσπάσατε τον υπάλληλο κ. Μαυρίδη στον δήμο της Βέροιας. Τρεις 
καραμπινάτες παρανομίες σ΄ ένα έτος. Προτείνω λοιπόν τη μείωση κι αφού 
νοικοκυρέψατε την επιχείρηση, να επιστρέψουν τα τέλη όπως ήταν πριν από πέρυσι. 

Τσιάρας: Είπα και πριν ότι στον απολογισμό που θα ψηφιστεί θα μπορέσω να 
σας δώσω ακριβέστερα στοιχεία  για το πώς ήταν τα οικονομικά της ΔΕΥΑΒ σε 
σχέση με το 2006. Αυτά που μπορώ να σας πω ξεκάθαρα είναι πως ήταν τόσο μεγάλο 
το έλλειμμα της επιχείρησης, που δεν καταφέραμε σ΄ ένα χρόνο να το μηδενίσουμε, 
κάτι που ξέρει πολύ καλά και ο κ. Σκουμπόπουλος καθώς έλαβε όσα στοιχεία ζήτησε 
από τη ΔΕΥΑΒ και ξέρει πολύ καλά ότι απλώς τα χρέη μειώθηκαν, περισσότερο από 
το μισό. Ήταν όμως αυτά πάρα πολλά και απλώς έχουν μειωθεί. Από τα στοιχεία που 
πήρε φαίνεται ξεκάθαρα ότι το έκτακτο προσωπικό το 2007 σε σχέση με το 2006 
είναι κατά 25% λιγότερο, ότι εκτελέστηκαν πιο πολλά έργα με λιγότερο έκτακτο και 
τακτικό προσωπικό κι αυτό αποδεικνύεται ακόμη και από την αποθήκη της 
επιχείρησης ότι αγόρασε πιο πολλά υλικά κι άρα νοικοκυρέψαμε την επιχείρηση αλλά 
δυστυχώς δεν μπορέσαμε περισσότερο σε σχέση με τα χρέη που βρήκαμε. Ρυθμίσαμε 
το ΙΚΑ, που ήταν απλήρωτο πέντε μήνες και πληρώνουμε δόσεις και το οποίο μέσα 
στο 2008 θα έχει αποπληρωθεί, πληρώσαμε προμηθευτές, πληρώσαμε το κομμάτι του 
δανείου που δεν είχατε αποπληρώσει, πληρώσαμε όλες τις υποχρεώσεις του 2006 κι 
ένα μεγάλο κομμάτι του 2007, δώσαμε κι ένα μεγάλο μέρος για το τρίτο στάδιο 
τηλεελέγχου και ουσιαστικά η επιχείρηση είναι σ΄ έναν πολύ καλό δρόμο. Εγώ δεν 
είπα ότι μέσα σ΄ ένα χρόνο κάναμε θαύματα, αλλά είπα ότι με την προσπάθεια που 
κάνουμε και με τις παραπάνω εισπράξεις που έχουμε λόγω ότι εισπράττουμε 
προηγούμενα χρέη και με τις εισπράξεις που κάνουμε λόγω του αυξημένου τέλους θα 
μπορέσουμε στα επόμενα χρόνια να πάμε καλύτερα οικονομικά και βέβαια εννοείται  
ότι η ΔΕΥΑΒ είναι μία κοινωφελής επιχείρηση, δεν θα κάνει καμία οικονομική κάβα, 
ούτε θα μοιράσει κέρδη σε μετόχους. Μέσα στο 2008 προγραμματίσαμε να κάνουμε 
μελέτες για να ωριμάσουμε έργα και να είμαστε έτοιμοι για το Δ΄ΚΠΣ. Εάν ήταν 
τόσο μεγάλη η αύξηση θα είχαν αποπληρωθεί όλες οι υποχρεώσεις μέσα σ΄ ένα χρόνο 
αλλά είναι κάτι που δυστυχώς δεν γίνεται και εννοείται ότι η επιχείρηση θα 
προσπαθήσει μέσα στο 2008 να κάνει πάλι αρκετά έργα στο δήμο είτε επεκτάσεων 
είτε δικτύων στα Τ.Δ. και περαιτέρω, αν μπορέσει, να κάνει κάποια έργα υποδομών 
πάλι στα Τοπικά διαμερίσματα. Όταν έρθει ο απολογισμός θα αντιληφθείτε με ποιόν 
τρόπο λειτούργησε η υπηρεσία. Οσον αφορά γιαυτά που είπατε κε Σκουμπόπουλε, 



γιαυτές τις αποφάσεις υπήρχαν εισηγήσεις των νομικών συμβούλων που είπαν ότι 
γίνονται νόμιμα. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Λυπάμαι που αποφασίζετε και μας αναγκάζετε να 

αποφασίσουμε στο γόνατο. Εγώ δεν έχω πρόθεση να αδικήσω τον κ. Τσιάρα ούτε 
κανένα μέλος του διοικητικού συμβουλίου ότι δεν αγωνιούν, δεν τρέχουν ή δεν 
προσφέρουν υπηρεσία κ.λ.π. για το καλό της επιχείρησης. Δεν κάνουν χάρη σε 
κανέναν αλλά κάνουν αυτό που θέλησαν να κάνουν. Επέλεξαν να προσφέρουν στα 
κοινά και το κάνουν, όμως όταν έρχονται εδώ θέματα, πρέπει να είναι τεκμηριωμένα 
κι αυτό το θέμα δεν είναι. Δεν υπάρχουν τα έσοδα από τη μία και τα έξοδα από την 
άλλη. Και βέβαια πήρα στοιχεία και θα πάρω κι άλλα, θα ζητήσω τον 
προϋπολογισμό, το τεχνικό πρόγραμμα, να κάνουμε συγκρίσεις, να μετρήσουμε και 
τα άτομα αφού 246 άτομα εμείς 253 εσείς. Δεν τα πήρα όλα τα στοιχεία, πήρα αυτά 
που ήθελα να πάρω, διαλέγω τον χρόνο που τα παίρνω. Δεν φωτίσατε τους 
συναδέλφους κε Τσιάρα για να αποφασίσουν για τη μη αναπροσαρμογή. Το ότι σας 
είπαν οι νομικοί σύμβουλοι ότι είναι νόμιμες οι ενέργειες δεν πάει να πει ότι είναι και 
νόμιμες. Είτε το θέλουμε είτε όχι την εποπτεία την έχει η περιφέρεια και από την 
περιφέρεια έχετε έγγραφο και εσείς και η Δήμαρχος ότι δεν πρέπει ο κ. αντιδήμαρχος 
να πληρώνεται από τη ΔΕΥΑΒ αλλά να πάρει τα έξοδα παράστασης, δεν δικαιούται 
ειδική άδεια αφού δεν είναι δημόσιος τομέας η ΔΕΥΑΒ. Εσείς παρόλα αυτά την 
γράψατε την περιφέρεια και θα δούμε στο μέλλον τι θα γίνει μ΄ αυτό. Δεν είναι 
κοινωφελής επιχείρηση η ΔΕΥΑΒ. Άλλο κοινωφελούς χαρακτήρα κι άλλο 
κοινωφελής επιχείρηση. Κοινωφελής είναι η επιχείρηση ειδικού έργου, ειδικού 
σκοπού κι απορώ και με τους νομικούς συμβούλους που έκαναν γνωμοδότηση και 
δεν ξέρω πόσο σας παρέσυραν ή όχι. Από τη στιγμή όμως που είχατε έγγραφο από 
την περιφέρεια δεν έπρεπε ο κ. Δάσκαλος να επιβαρύνει τη ΔΕΥΑΒ. Πρότασή μου 
λοιπόν είναι, πως αφού βάλατε τάξη, να επανέλθουν τα τέλη στην προ του 2007 
εποχή. 

Τσιάρας: Πήρατε στοιχεία κε Σκουμπόπουλε, είδατε πόσους προμηθευτές 
χρωστούσαμε το 2006 και πόσους το 2007, είδατε πόσους προσέλαβε το 2006 η 
διοίκησή σας και πόσους το 2007. Αν αμφιβάλετε ότι βάλαμε τάξη πείτε το αλλά από 
τα στοιχεία που πήρατε δεν βλέπω να αναφέρετε τίποτα τώρα. Πείτε μας ότι δεν 
βάλαμε τάξη γιατί πήραμε 50 εργαζόμενους παραπάνω από εσάς. Ζητήσατε τα 
στοιχεία και τα πήρατε άμεσα και να μη θυμηθώ με ποιόν τρόπο μας είχατε διώξει 
εσείς από την επιχείρηση και με τι είδους επιχειρήματα μας είχατε διώξει για να μην 
πάρουμε στοιχεία. Αν έχετε κάτι να πείτε, πείτε το. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Σήμερα συζητάμε την αναπροσαρμογή του τέλους ή όχι και 

δεν μας πείσατε. Και καλά εμάς δεν μας πείσατε αλλά δεν πείσατε και τους 
συναδέλφους σας. Αυτοί που δεν είναι στο συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ με ποια στοιχεία 
αποφασίζουν την αναπροσαρμογή; Το αν βάλατε τάξη ή όχι θα το δούμε όταν θα 
φέρετε τον απολογισμό ή όταν θα πάρω τα στοιχεία του προϋπολογισμού και του 
τεχνικού προγράμματος. Σήμερα συζητάμε για την αναπροσαρμογή ή όχι και 
στοιχεία δεν βλέπω εδώ. 

Δήμαρχος: Πραγματικά «ψέγω» τον πρόεδρο που αναγκάστηκε και 
απολογήθηκε και είπε όλα αυτά τα πράγματα σε ηθικούς αυτουργούς του χρέους του 
1.400.000 ευρώ της ΔΕΥΑΒ. Εγώ δεν περίμενα σήμερα να πάρει τον λόγο εδώ ο κ. 
Σκουμπόπουλος για να μιλήσει για την ΔΕΥΑΒ. Επιπρόσθετα να πω ότι δεν 
φαντάζομαι να τον ενοχλεί το ότι επιβαρύνει την ΔΕΥΑΒ ο μισθός του κ. Δάσκαλου 
όταν την χρέωσαν με τέτοιο μεγάλο ποσό το οποίο μειώθηκε, είτε τους αρέσει είτε 
όχι, άνευ δανείου. 



Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
μείωση των τελών ύδρευσης-αποχέτευσης της ΔΕΥΑΒ στο ύψος που ήταν πριν την 
αναπροσαρμογή που έγινε στις αρχές του 2007; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν την απόφαση της ΔΕΥΑΒ για μη αναπροσαρμογή 
των τελών ύδρευσης-αποχέτευσης για το έτος 2008; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. 
Συμεωνίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 145/2007 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας με την οποία ενέκρινε τη μη 
αναπροσαρμογή των τελών Ύδρευσης – Αποχέτευσης της επιχ/σης για το έτος 2008. 
3.- Την πρόταση του δημ. σημβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 23 (παρ. 3) και 25 του Ν. 1069/80 όπως αυτές 
τροποποιήθηκαν με τις παρ. 10 και 11 (εδ. 1 & 3) του άρθρου 6 του Ν.2307/95 
αντίστοιχα. 
 

 Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την αρ. 1/2007 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της 
Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας για «Έγκριση μη 
αναπροσαρμογής τελών Ύδρευσης – Αποχέτευσης της Δημοτικής Επιχείρησης 
΄Υδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας». 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  728 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ.  Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-12-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


